
P r o t o k ó ł 

z posiedzenia Komisji Regulaminowej Rady Miejskiej w Barczewie 

z dnia 16 czerwca 2015r. 

Obecni na posiedzeniu – zgodnie z załączoną listą obecności.

Porządek posiedzenia:

1. Projekt uchwały w sprawie diet dla sołtysów i przewodniczących rad 
osiedlowych.

2. Projekt uchwały w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Barczewo na 
lata 2015-2025.

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.

4. Projekt uchwały w sprawie zasad obciążania, wydzierżawiania oraz 
ustanawiania służebności przesyłu nieruchomości gruntowych.

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wysokości 
stawek opłat za zajęcie pasa drogowego.

Ad.1 Projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej  z dnia 24 
marca 2015r. w sprawie diet dla sołtysów i przewodniczących rad sołeckich  
dotyczy wprowadzenia zmian w & 3 uchwały. Zgodnie z wnioskiem proponuje 
się uchylenie & 3 uchwały tj. uchylony zostanie zapis dotyczący potwierdzania
na liście obecności udziału sołtysów i przewodniczących rad osiedlowych  w 
spotkaniach z Burmistrzem i sesji Rady.

Stanowisko Komisji – opinia pozytywna

Ad.2

Omawiano projekt uchwały w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Barczewo. 
Strategia jest podstawowym dokumentem długofalowej polityki , opracowanie
to jest niezbędne ponieważ tworzy platformę współpracy, współdziałania 
wszystkich zainteresowanych w szczególności; samorządu, administracji 
rządowej, przedsiębiorstw, organizacji społecznych i mieszkańców gminy. 
Została opracowana na lata 2015-2025  z uwzględnieniem istniejących 



zasobów, badań ankietowych  oraz wcześniejszych opracowań, które 
dotyczyły rozwoju gminy Barczewo.

Stanowisko Komisji: Strategia jest dość obszernym i dobrym materiałem , 
obejmuje działania na okres 10 lat, co ważne w razie potrzeby można ją 
modyfikować. Biorąc pod uwagę powyższe opinia Komisji jest pozytywna.

Ad.3

Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych- proponuje się zwiększenie środków o kwotę 5 000zł
z przeznaczeniem na organizację letniego wypoczynku dzieci i młodzieży z 
problemem alkoholowym. 

Opinia Komisji pozytywna.

Ad.4 i 5

Projekty uchwał w sprawie: 

1) wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego,

2) zasad i trybu obciążania, wydzierżawiania oraz ustanowienia 
służebności przesyłu nieruchomości gruntowych stanowiących drogi 
wewnętrzne będących własnością Gminy Barczewo.

Stanowisko Komisji : w projekcie nr 1 brak jest zapisów dot. sieci 
telekomunikacyjnych, w projekcie nr 2 (& 8)  uprawnienia do określenia 
wysokości  i zasad stosowania stawek czynszu za zajęcie pasa drogowego 
przekazano Burmistrzowi  a brak jest podstaw prawnych żeby Burmistrz a 
nie Rada określała te zasady. Projekty wymagają szerszego omówienia  i 
dyskusji na sesji Rady.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokołowała     Przewodniczący 

Ryszarda Buga Komisji Regulaminowej

Andrzej  Moszczyński

 


